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MØTEPROTOKOLL  

 

Læringsmiljøutvalget 

 

Dato: 21.02.2024 kl. 12:00 

Sted: C104 

Arkivsak: 14/00042 

  

Til stede:  Stig Tenold, Trond Vegard Johannessen, Inger Dagestad, Håvard 

Fagerholt, Sivert Sundre Abrahamsen, Ibeline Winther-Leversen 

  

Møtende 

observatører: 

Ingvill Torkildsen (Sammen) Karsten Aarestrup (studentombud) 

  

Forfall:  Torill Hatlebrekke Husebø, Henrik Stenberg 

  

Andre: Eira Sofie Tvedten i sak 3/24, Arild Schanke i sak 4/24 og Eivind 

Drange i sak 5/24 

  

Protokollfører: Brigt Ove Vaage, Seksjon for utdanningskvalitet 

  

 

 

 

 

SAKSKART  Side 

Vedtakssaker 

1/24 24/01511-1 Valg av leder og nestleder LMU 2 

2/24 23/02721-4 Innkalling (21.02.24) og protokoll (01.11.23) for LMU 3 

3/24 23/06535-1 Avbrekk høsten 2023 4 

4/24 23/06033-1 Blackboard Ally 5 

5/24 23/06537-1 Campusutvikling 6 

6/24 24/01513-1 Studiebarometeret 2023 7 

7/24 24/01514-1 Vennelunsj 8 

8/24 24/01515-1 Konferanse om inkluderende læringsmiljø 2024 9 
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9/24 23/01324-6 Eventuelt for LMU 10 

Orienteringssaker 

    

 

 

Sted, 21.02.2024 

 

 

 

 

 

 

1/24 Valg av leder og nestleder LMU 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 21.02.2024 1/24 

 

 

 

 

Møtebehandling 

 

Kandidater: Prorektor Stig Tenold som leder og Sivert Abrahamsen som nestleder. 

 

 

Votering 

Enstemmig LMU 

 

 

Vedtak  

Ved akklamasjon ble prorektor Stig Tenold som leder og Sivert Abrahamsen som nestleder 

for 2024. 

 

Dersom retningslinjeendring blir godkjent av rektor, vil leder og nestlederfunksjonen skifte 

hvert semester. 

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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2/24 Innkalling (21.02.24) og protokoll (01.11.23) for LMU 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 12.12.2023 31/23 

2 Læringsmiljøutvalget 21.02.2024 2/24 

 

 

 

 

 

 

Vedtak  

Innkalling og protokoll godkjennes 

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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3/24 Avbrekk høsten 2023 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 12.12.2023 34/23 

2 Læringsmiljøutvalget 21.02.2024 3/24 

 

 

Forslag til vedtak: 
 

 

 

Møtebehandling 

 

LMU inviterte Eira Sofie Tvedten for å gi LMU en oversikt over hvilke tiltak Avbrekk har 

gjennomført høsten 2023 og hvilke planer Avbrekk har for 2024.03.06 

 

Avbrekk er et studentdrevet initiativ som har som mål å fremme læringsmiljø generelt og 

særskilt i eksamensperioden. Avbrekk legger vekt på at tiltakene er trygge, lavterskel og 

inkluderende for alle. Alle tiltakene er gratis å delta på. 

 

Eira presenterte 47 ulike tiltak, både store og små, som er gjennomført i regi av Avbrekk. 

Eksempel på tiltak er alt fra julegrøt, lunsj, korkonsert i trappa, hundekos, til sauna på fjorden.  

 

Bakgrunnen for at Avbrekk har klart å gjennomføre så mange tiltak er at en har latt de ulike 

interessegrupper og underutvalg lage tiltak hver for seg og samle det i en paraply under 

Avbrekk. 

Gjennom sosiale medier har Avbrekk nådd ut til flere studenter og oppmøtet på tiltakene var 

gode. 

 

Avbrekk vil videreføre arbeidet i samme stil i 2024 og kommer til å søke støtte i LMU som 

tidligere år. Seksjon for eksamen vil gjerne promotere Avbrekk i sitt informasjonsmøte og 

Ingvill Thorkildsen fra Sammen viser til at det er mulig å bruke Sammen sine ressurser på 

kurs o.l. og at det også er gratis for studentene. 

 

LMU er imponert over aktivitetsnivået og ser positivt på videre samarbeid med Avbrekk. 

 

 

Vedtak  

LMU tar orienteringen til etterretning 

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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4/24 Blackboard Ally 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 12.12.2023 32/23 

2 Læringsmiljøutvalget 21.02.2024 4/24 

 

 

 

 

Møtebehandling 

 

Arild Schanke var invitert til LMU for å presentere Anthology Ally (tidligere Blacboard 

Ally), et tilleggsprogram til Canvas.  

 

Ally ble kjøpt inn for å hjelpe NHH-ansatte å bedre oppfylle kravene om universell utforming. 

Canvas er vår største kanal for digitalt innhold og Ally vil bli et viktig redskap for å nå 

kravene.  

 

Arild Schanke viste funksjonaliteten i programmet og hvordan både fagansatte og studenter 

kan bruke redskapen. Han viste også statistikkfunksjonalitet som gjør at NHH kan få en 

oversikt over hvor behovene er størst. Programmet er helt nytt og det er for tidlig å gi noen 

rapport om bruk, men Schanke poengterer at programmet vil bli et bedre måleverktøy over 

tid. 

 

Han presenterte også hvilke planer en har rundt kjennskap og opplæring av programmet 

internt i organisasjonen.    

 

 

 

Vedtak  

LMU tar presentasjonen til orienteringen   

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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5/24 Campusutvikling 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 12.12.2023 33/23 

2 Læringsmiljøutvalget 21.02.2024 5/24 

 

 

 

 

 

Møtebehandling 

 

Eiendomssjef Eivind Drange var invitert til LMU for å orientere om campusutvikling og 

planer fremover. 

 

Utviklingsplanen er et mulighetsstudium og gir rom for langtidstenking. 

 

Mulige større prosjekt fremover:  

 

- Mulig langtidsleie av et kombinert undervisnings- og kontorbygg. Bygget må være 

godt egnet for både arbeidsplasser og studentaktiviteter og vil ta over for dagens 

studentarbeidsplasser på Bontelabo. 

- Nytt NHH bygg. Forhandlinger med KD om nytt bygg er vanskelige, men har ikke 

blitt stoppet. Neste steg er å lage en utgreiing over NHH sitt behov for et nytt bygg. Et 

slikt bygg er forbundet med utviklingen av bybanen og valg av vei, trase og 

holdeplass.  

 

Mindre prosjekt: 

 

- Den nåværende studentkantinen i Servicebygget skal ombygges sommeren 2024, og 

stå klar høsten 2024. Hensikten er å få et mer fleksibelt lokale. Sonedeling skal gi rom 

for både kantinefunksjon og lesefunksjon.  

- «Buen» i biblioteket vil bli reetablert etter ønske fra studentene. Når den er tilbake vil 

arbeidsplassene i biblioteket være omtrent som før oppussing. 

- Den gamle personalkantinen er også under vurdering, men er på planleggingsstadiet. 

 

Drange skal kalle inn driftsansvarlig i NHHS for videre samtaler. 

 

Det ble kommentert at det er viktig med helhetlig tanke rundt leie av nytt bygg, det bør ha et 

servicenivå som er godt nok til å bli der hele dagen. 

   

   

 

 

Vedtak  

LMU tar presentasjonen til orientering 

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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6/24 Studiebarometeret 2023 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 21.02.2024 6/24 

 

 

 
 

Møtebehandling 

 

 

Leder av LMU presenterte studiebarometerresultatene for 2023 med vekt på områder som 

hører inn under læringsmiljøet. 

 

Studiebarometeret er en årlig statusrapport for høyere utdanning.  

Resultatene for 2023 er generelt gode og bedre enn i 2022. NHH ligger på delt åttendeplass 

over de mest fornøyde studentene i landet, og om en ser bort fra mindre spesialstudium innen 

kreative og praktiske fag så er NHH på førsteplass. NHH scorer generelt bedre i 2023 enn i 

2022, men også landsgjennomsnittet har økt fra 2022 til 2023. 

 

Siden 2022 har NHH gått frem 0,2 poeng i kategoriene organisering av studieprogrammet og  

faglig og sosialt læringsmiljø. I organisering av studieprogrammet ligger vi først av 

sammenlignbare institusjoner. 

 

Vi ligger først også i faglig og sosialt læringsmiljø blant studenter (frem 0,16 poeng), men i 

faglig og sosialt læringsmiljø mellom studenter og faglig ansatte ligger vi på 13. plass av 17 

sammenlignbare institusjoner. I 2022 var vi på sisteplass i denne kategorien. NHH har gått 

frem 0,4 poeng som er positivt, men det er mer å hente. 

 

NHH går også frem i kategoriene faglig læringsmiljø og sosialt læringsmiljø 

blant studenter med 0,17 og 0,1 poeng og ligger på første og andre plass av sammenlignbare 

institusjoner.  

 

NHH scorer som vanlig høyt på tilknytting til arbeidslivet og går opp 0,3 poeng siden 2022 og 

ligger med god margin på førsteplass av sammenlignbare institusjoner. 

 

 

 

 

Vedtak  

LMU tar presentasjonen til etterretning 

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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7/24 Vennelunsj 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 21.02.2024 7/24 

 

 

 

 

Møtebehandling 

 

Vennelunsj er et tiltak for at studenter skal bli kjent med nye studenter. En melder seg på 

tiltaket og får tildelt en annen student som en skal spise lunsj sammen med. 

Vennelunsj startet høsten 2022 og er populært blant de studentene som har testet det. 

  

Det har vært ganske store ulikheter mellom de ulike kullene i hvilken grad de har tatt i bruk 

tiltaket. 

I første kull er det 70 studenter som brukte tiltaket, i tredje kull er det 6.  

Det var 62 utvekslingsstudenter som brukte tiltaket. 

 

Det ble kommentert at det er viktig å la et slikt tiltak få lov til å bli kjent før en endrer, eller 

tar det bort. En må promotere det mer og kanskje innføre det som et tradisjonelt tiltak tidlig i 

høstsemesteret. Det ble også stilt spørsmål om en skal avgrense tiltaket til førstesemester-

studenter, men et motargument var at det også er viktig for ferske masterstudenter. 

 

 

Vedtak  

LMU er positive til at ordningen videreføres, med de kommentarer som kom frem i møtet. 

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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8/24 Konferanse om inkluderende læringsmiljø 2024 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 21.02.2024 8/24 

 

 

 

 

Møtebehandling 

 

LMUs sekretær orienterte om konferansen 17. og 18. april og at medlemmer er velkomne til å 

delta, særskilt vil en oppfordre en, eller to studenter til å delta på konferansen. Studenter vil få 

dekket reise og opphold. 

 

Vedtak  

Orienteringen tas til etterretning 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  
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9/24 Eventuelt for LMU 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Læringsmiljøutvalget 12.12.2023 36/23 

2 Læringsmiljøutvalget 21.02.2024 9/24 

 

 

 

 

Møtebehandling 

Ingen eventuelt saker 

 

 

 

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]  

 

 


